

Customs Notice No. (5 /2019)

on placing digital tax stamps on tobacco and tobacco products

Following the cabinet resolution number (41/7) 2018, session number (7) on 13/6/2018 with regards to the ministerial cabinet approval of a law on placing digital tax stamp on tobacco and tobacco products and the resolution of the Federal Tax Authority (FTA) number (3) for 2018 of the same and the Federal Tax Authority order number FTA/DGO/11-03/2019 on 6/3/2019

The following has been decided:

Article (1)

All relevant customs centers should implement FTA tax resolution number (3) for 2018 and prevent importing all types of cigarettes if they don't have digital tax stamps on them starting from 1/5/2019

Article (2)

All relevant clients should finalize their procedures at the FTA to obtain the digital tax stamps.

Article (3)

All relevant departments should take measurements and actions to apply the above as per their roles and specialization.

إعلان جمركي رقم (5 / 2019)

بشأن تطبيق نظام وضع العلامات المميزة على التبغ ومنتجات التبغ

استناداً الى قرار مجلس الوزراء رقم (41/7) لسنة 2018 - الجلسة رقم (7) بتاريخ 2018/6/13، بشأن موافقة المجلس الموقر على إصدار قرار بشأن وضع علامات مميزة على التبغ ومنتجات التبغ، وقرار الهيئة الاتحادية للضرائب رقم (3) لسنة 2018، بشأن تطبيق نظام وضع العلامات المميزة على التبغ ومنتجات التبغ، وكتاب الهيئة الاتحادية للضرائب رقم FTA/DGO/11-03/2019 بتاريخ 2019/3/6.

فقد تقرّر ما يلي:

المادة (1)

على كافة المراكز الجمركية المعنية تطبيق أحكام قرار الهيئة الاتحادية للضرائب رقم (3) لسنة 2018 ومنع استيراد جميع أنواع السجائر بدون وجود علامات مميزة عليها اعتباراً من 2019/5/1.

المادة (2)

على كافة العملاء المعنيين استكمال كافة الاجراءات المطلوبة لدى الهيئة الاتحادية للضرائب بما فيها الحصول على العلامات المميزة والاجراءات المتعلقة بها.

المادة (3)

على كافة الإدارات المعنية اتخاذ الإجراءات اللازمة لتنفيذه كل فيما يخصه.

Ahmed Mahboob Musabih
Director of Dubai Customs



أحمد محبوب مصبح
مدير جمارك دبي

صدر بتاريخ : 3 / 04 / 2019